
Important Notice to Purchase 
All Statements, technical information and recommendations contained herein are based on tests we believe to be reliable, but the 

accuracy or completeness there of is not guaranteed and the following is made in lieu of all warranties, express or implied: Seller’s and 

manufacturer’s only obligation shall be to replace such quantity of the product of the product proved to be defective. Neither seller nor 

manufacturer shall be liable for any injury loss or damage direct or consequential arising out of the use of or *he inability to use the 

product. Before using users shall determine the suitability of the product for their intended uses and users assume all risk and liability 

whatsoever in connection there with. 

No statement or recommendation not contained herein shall have any force or effect unless in an agreement signed by officers of Seller and 
manufacturer. 

以上僅供參考，如與英文版有歧異之處，一切內容以英文版為準 

技術資料書

雙面膠帶 

産品編號:BT8140

技術資料 : 性 能 單 位 規 格 
總厚度 mm 0.140±0.01 

黏著力 kg/25mm 2 

持久力 min 20 

耐熱等級 C 90 

測試方法 : 根據 ASTM 標準測試 

保質期限 : 六個月（儲存溫度：73F相對濕度：65%） 

包裝標準 : 每卷長 50M，寬 1000mm，卷心直徑 3英寸 

各種銘版，汽車零件，精密零件等接著及固定用雙面膠帶；FPC，液晶用零組件等製程，運送用途

之微黏保護膜。系列產品有多種厚度提供客戶選擇，並針對各種不同用途而設計開發適當之產品提

供客戶使用。目前本系列產品使用範圍含蓋電子工業、汽車工業、銘版工業、塑膠製品、橡膠製品




